
Bestyrelsesmøde Bygardens Vejlaug 

10. januar 2011 

1. Forberedelse af generalforsamlingen 7. februar 2011 

Ole udleverede udkast til indkaldelse. 

Formandens beretning: 

 Tinglysning (rykker sendt til advokaten 1. marts 2010, da der intet var sket fra 

advokatens side, selv om vi havde indsamlet underskrifter endnu en gang efter 

indførelsen af elektronisk tinglysning. 

 Vejføring på trekanten er ikke gennemført grundet økonomien. 

 H-vej og Jernbane Alle ordnes af kommunen, idet cykelstien bliver lagt, som vi 

gerne ville have den.  

 Stadig et problem med parkering. Især på Bratskovvej – derfor stillet forslag 

om p-regulering på Bratskovvej. Vi forventer, at det kommer til at koste 30.000 

kr.  

 Snerydning. Vi har aldrig brugt så mange penge før på snerydning. Og der 

bliver saltet. Vi tager billede af sort vej (Niels Jørgen). 

 Træ’erne er blevet stynet færdigt. Steen skriver passus til formanden. Der er 

en del træer, som skal genoprettes.  

 Vejenes stand. Der er ved at være revner flere steder fx på Katholmvej og 

midten af Børglumvej – frosten gør det ikke bedre.  

Regnskabet er blevet godkendt af revisorerne. Ved fremlæggelsen lægges vægt på de 

4 store udgiftsposter (veje, snerydning, kloakker og vejtræer).  

Budgettet: Kontingentstigning på 100 til 1.600 kr. for at dække nogle af de større 

udgiftsposter. Det billige forsøg, som generalforsamlingen bad bestyrelsen afprøve, 

har og er der ikke rigtig råd til at gennemføre. Ole sørger for at rentegningen kommer 

ind i materialet. Bestyrelsen anbefaler, at vi ikke gennemfører den trafikregulering 

(modificerede løsning 3) som generalforsamlingen vedtog 2010.  

2. Praktiske forhold. 

Uddeling i weekenden: Marina tager H vej. Steen de to Brat og bygholm veje. Ole 

tager Børglumvej. Anne Katholmvej og Niels Chr. Støvringvej. Vi kan hente materialet 

fredag eftermiddag på: Børglumvej 37.  

Vi mødes derovre kl. 19.00 (Marina kommer lige inden). Niels Chr. bestiller kaffe og 

kage til 50 personer. 

3. Eventuelt 

Steen rykker Bjørn for oversigt over, hvad vi skylder ham til næste regnskabsår. 


